
Raision esteettömyyskartoitusten aloituspalaveri 
 
 
 
 
Aika  1.4.2021 klo 13 – 15 
Paikka  Martinsalin auditorio ja Teams 
Paikalla auditoriossa: Helena Eskonmaa, Jyri Kuparinen, Riitta Nikkonen, Vesa Parantainen, Tiina Salo, Anna-
Maija Saariaho 
Etänä mukana: Lasse Eklund, Päivi Helminen, Katri Alajärvi, Ari Jalonen, Auli Raunio, Piia Salmiranta, Jussi 
Syrjälä, Kirsti Tuominen 
 

1. Avaus 
Kirjasto- ja kulttuuritoimenjohtaja Tiina Salo avasi tilaisuuden ja toivotti osallistujat tervetulleiksi 
tärkeän työn aloitukseen Raisiossa. Helena Eskonmaa kertoi vammaisneuvoston työstä ja esitteli 
paikallaolijat.  

 
2. Mitä on esteettömyys ja saavutettavuus 

Turun seudun esteettömyysasiamies Jyri Kuparinen esitteli esteettömyyttä ja saavutettavuutta 
diasarjalla.  
Keskusteltiin olemassa olevista suosituksista ja niiden noudattamisesta. Kuparinen toivoi, että 
RAkVa-ohjeistus otettaisiin käyttöön kaikessa kaupungin rakentamisessa. 
Samoin kaupungin nettisivuille tulisi tehdä muutoksia. Esteettömyys ja saavutettavuus –
hakusanoilla verkkosivuilta ei tule tuloksia. Myös esim. esteettömyysasiamiehen tiedot tulisi liittää 
sivustolle. 

 
3. Esteettömyyskartoituksen tekeminen 

Päätettiin, että työryhmä Helena Eskola, Päivi Helminen, Ari Jalonen, Jyri Kuparinen, Vesa 
Parantainen, Anna-Maija Saariaho, Tiina Salo ja Jussi Syrjälä kokoontuvat maanantaina 17.5. klo 10 
– 14 tekemään kirjastotalon esteettömyyskatselmusta. Ari jalonen lähettää tilaisuuteen teknisen 
edustajan. Kokoontumisrajoitusten jatkuessa aloitetaan mahdollisesti kahdessa erikseen 
sovittavassa kokoonpanossa, mutta pyritään yhteen. 
 
Vakuudeksi  
 
Anna-Maija Saariaho 

 
 


